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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №67

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено па 08.02.2022г. от 10:00 часа

Днес, 08.02.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Калоян Паргов и г-н 
Иван Виделов отсъстваха от заседанието. Списъкът на присъстващите членове на 
комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 11 гласа.

Общо гласували:
в т.ч.:

11

За 11

Против 0

Въздържали се 0

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК66-671/21.01.2022 г. относно Поставяне на бюст- 

паметник на акад. Петко Стайнов в Парк „Борисова градина“с вносител г-жа Малина 
Едрева, председател на ПК по ОКНКМ.

Г-жа М. Едрева представи мотивите за поставянето на паметник на Петко 
Стайнов, който поставя началото на българското симфонично творчество и изиграва 
основополагаща роля за създаване на института по музика към БАН. Той е насърчител 
на изучаването и съхраняването на българския фолклор.

Г-н В. Калановски отправи предложение за промяна: да се изпише или Петко 
Груев Стайнов или Петко Стайнов (композитор), за да се разграничи паметника от друго 
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лице с името Петко Стайнов - юрист, външен министър, подписал манифеста за 
създаване на Народния съд

Г-жа М. Едрева се съгласи с предложението като допълни, че освен трите имена 
на композитора, да се добави и думата „композитор“.

Г-н Д Антов счита, че думата композитор е достатъчна, за да се определи точно 
за кое лица става дума и няма нужда да се изписва бащиното име.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепи доклада като прави следното изменение в проекта за решение:
1.1. т.2 от проекта за решение добива следната редакция:
2.На паметника да бъде изписан текст:
академик ПЕТКО

СТАЙНОВ

(КОМПОЗИТОР)

1896-1977

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против -

Въздържали се -

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА21-ВК66-7921/4//28.01.2022 г. относно утвърждаване на Методика 
за определяне на цени на билети за вход при посещение на организирани прояви и/или 
концерти на съставите на Общински културен институт Дом на културата „Красно село“, 
Общински културен институт Дом на културата „Средец“, Общински културен институт 
Дом на културата „Искър“ и Общински културен институт „Надежда“ с вносител г-н 
Мирослав Боршош.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията отлага разглеждането на доклада.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против -

Въздържали се -

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА20-ПП00-3/70/03.02.2022 г. относно издаване на Запис на заповед в 
полза на Министерство на регионалното развитие и благоустройството с издател 
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Столична община, обезпечаваща авансово плащане по договор за предоставяне на 
безвъзмездна финансова помощ № В016ВРОР001-1.001-0007-С01 от 05.04.2021 
г„ за проект „Изграждане, основен ремонт/реконструкция на три училища на 
територията на Столична община” по Оперативна Програма „Региони в растеж“ 2014- 
2020 г„ процедура ВС16КРОР001-1.001 „Изпълнение на интегрирани планове за градско 
възстановяване и развитие 2014-2020-София“с вносител инж. Ангел Джоргов, зам.-кмет 
на Столична община.
Г-жа Мая Максимова информира ПК, че докладът визира реконструкцията на 3 
училища,две, от които са паметници на културата. Благодарение на проекта ще се 
повиши енергийната ефективност и достъпна среда. Стартът на строителството се 
планира за лятото на 2022г.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.:

13

За 13

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх. № СОА22-ВК08-122/2/01.02.2022 г. относно предоставяне безвъзмездно на 
новопостроена сграда на детска градина - филиал и прилежащия й терен - публична 
общинска собственост за управление на Детска градина №146 „Звездица“, кв. 
„Кремиковци“ с вносител г-жа Лилия Донкова.
Г-жа Донкова представи доклада като информира ПК, че предложението е за изграждане 
на филиал на ДГ 146 „Звездица“ планирана за 1 яслена и 1 градинска група. Г-жа Донкова 
прие предложението за изменение предложено в становището на г-н Дончо Барбалов с 
вх. №СОА22-ВК08-122/2//01,02.2022г.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към допълнението и изменението 
на проекта за решение обективирано в становище от д-р Дончо Барбалов, зам.-кмет на 
Столична община с вх. №СОА22-ВК08-122/2//01.02.2022г.

Общо гласували: 
в т.ч.:

11

За 11

Против Няма

Въздържали се Няма
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По т. разни от дневния ред:

Г-н М. Паргов запозна комисията с тревогите на родители на деца от ДГ 151 свързани с 
преназначването като директор на заведението на дисциплинарно уволнетата г-жа 
Гушкарян. Г-н М. Паргов помоли за обяснение г-жа Мария Минчева защо след като доц. 
Чобанов е уверявал, че документите за уволнението са изрядно изготвени, г-жа Гушкарян 
е спечелила делото и е преназначена на работа
Г-жа М. Минчева заяви, че заповедта за уволнение не се изготвя от направление 
КОСМПД. Към момента г-жа Гупкарян е отново отстранена от работа и всички 
обезщетения са й изплатени.
Заседанието на комисията бе закрито с изчерпване на дневния ред.

Изготвил: у
ЛС^Дончо Христев

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Борис.^айСЙор^слг^оов
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